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Loistavaa TamRIAn 70v juhlavuotta!
TamRIAn toiminta on taas käyn-
nistynyt uudella innolla uudelle 
vuodelle. Hallituksen kokoonpa-
nossa oli taas pientä vaihtuvuut-
ta. TamRIAn hallituksen jäsen 
Tiia Tuomi valittiin RIAn liittoko-
kouksessa liittohallituksen pu-
heenjohtajaksi, hänen tilalleen 
hallitukseen saatiin aiemmin 
opiskelijaedustajana toiminut 
Reetta Juurakko. Onnittelut 
vielä Tiialle ja menestystä pu-
heenjohtajakauteen! Mukaan 
onnistuttiin houkuttelemaan 
myös muutama uusi opiskelija-
edustaja. Seuraavassa lehdessä 
tiedossa on taas hallituksen jä-
senten esittäytymisiä.

Tästä lehdestä löydät loppu-
vuoden 2024 kuulumisia ja ta-
pahtumia. Vuonna 2025 suurin 
ponnistus on valtakunnallisen 
KesäRIA-tapahtuman järjestä-
minen. Samalla järjestetään 
juhlaillallinen pyöreiden vuosien 
kunniaksi. Toivotan kaikki Tam-
RIAlaiset lämpimästi mukaan 
tapahtumaan! Järjestelyt ovat 
jo kovassa vauhdissa. Muutoin 
vuoden aikana on odotettavissa 
perinteikkäät tapahtumat sekä 
muutama ajankohtainen excur-
siokohde. Jos sinulla on ideoita 
tai toiveita toimintaan, jätä 
mieluusti mielipiteesi vaikkapa 
verkkosivuilta palauteboksin 

kautta! Pyrimme aina järjes-
tämään jäsenistölle mieluista 
toimintaa, joten palautteesi on 
arvokas.

Pärinöitä kirjoittelen Kolaris-
ta hiihtolomaa viettelemästä. 
Viikolla 7 on monesti vietetty 
aikaa näillä seuduilla Ylläspowe-
rian merkeissä, nykyään meno 
on jokseenkin enemmän ladulle 
ja rinteeseen painottuvaa. Toi-
vottavasti lukijoillakin mahtuu 
kevääseen pieni hengädystauko 
kevätauringossa! Mukavaa ke-
vättä ja tavataan taas tapahtu-
missa.

-Anniina

TULEVIA TAPAHTUMIA
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  TamRIA:n sääntömääräinen kevätkokous
 ke 9.4.2025 klo 17.00 
 Panimoravintola Plevna, Itäinenkatu 8, Tampere  
 
ESITYSLISTA
 1§ Kokouksen avaus
 2§ Valitaan kokoukselle puheenjohtaja, sihteeri, kaksi pöytäkirjan
     tarkastajaa ja kaksi ääntenlaskijaa.
 3§ Todetaan kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus.
 4§ Hyväksytään kokouksen työjärjestys.
 5§ Esitetään tilinpäätös, hallituksen toimintakertomus ja tilin-
     tarkastajien lausunto.
 6§ Päätetään tilinpäätöksen vahvistamisesta ja vastuuvapauden 
     myöntämisestä hallituksen jäsenille ja muille tilivelvollisille.
 7§ Käsitellään yhdistyksen jäsenten kokouksen käsiteltäväksi
      sääntöjen mukaan ilmoittamat asiat.
 8§ Käsitellään muut kokouskutsussa mainitut asiat.
 9§ Kokouksen päättäminen.

Kokoukseen on mahdollista osallistua myös videoyhteydellä, linkki 
löytyy sivun alalaidasta. 

Kokouksen jälkeen illan isäntä Ruukki Oy esittelee yrityksen 
toimintaa ja kuulumisia sekä tarjoaa kokoustajille ruokailun 
Plevnassa (ruokajuomat omakustanteiset).

Osallistujilta toivotaan ilmoittautumista sähköpostilla 
anniina.soderholm(at)tamria.fi.

Tervetuloa. -TamRIAn hallitus

TULEVIA TAPAHTUMIA

Tampereen rakennusinsinöörit ja –arkkitehdit RIA ry

SÄÄNTÖMÄÄRÄINEN
VUOSIKOKOUS 

18.11.2020

1

Kokoukseen pääsee osallistumaan etänä 
videoyhteydellä.

Liity hieman ennen kokouksen aloitusaikaa 
kuvaamalla qr-koodi tai kirjoittamalla alla 
oleva linkki selaimen osoiteriville:

https://meet.google.com/zzk-iyji-dmp
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TamRIA järjestää ti 6.5. klo 15.00 alkaen tutustumiskäynnin 

Tampereen Virastotalon saneeraustyömaahan.

Hanketta esittelemässä on rakennuttajan edustajana Petri 
Saarinen Tilapalveluista ja vastaava työnjohtaja Jukka Rajala 
YIT:stä. Mukaan mahtuu 20 ensiksi ilmoittautunutta. Omat 
turvavarusteet mukaan.

Lisätiedot ja ilmoittautumiset kari.salonen(at)tamria.fi huhti-
kuun loppuun mennessä. Osallistujille lähempänä tapahtumaa 
tarkempaa tietoa kokoontumisesta ja muusta tarpeellisesta.

Tervetuloa!

 
Valmistuvien illallinen

Järjestetään 2.4. klo 17-20 ravintola Pihassa. Lisätietoja 
Melinalta. Muutamia yrityssponsoreita mukana tapahtumassa.

 
Senioritoimintaa
TamRIA:n seniorit tekevät retken Helsinkiin 10.4. tutustumaan 
Finlandia-talon vastavalmistuneeseen perusparannukseen. 
Oppaana toimii hankkeen rakennuttajana toiminut Pekka 
Romppanen. Ennen paluumatkaa poiketaan myös Ateneumissa.

To 15.5. HeRIA:n seniorit vierailevat Kangasalla kahdessa auto-
museossa. TamRIA:n seniorit ovat tervetulleita mukaan. Ilmoit-
tautumiset 2.5. mennessä ilkka.laine(at)fltalo.fi. Reissu on kaikin 
osin omakustanteinen. Kukin järjestää itse kyytinsä Kangasalle, 
kokoontuminen Vehoniemen Automuseon sisäänkäynnin luona klo 
10.00. Klo 12 siirtyminen Mobilia - auton ja tien museoon, jossa 
lounas 12.30 - 13.30. Mobilian kierros 13.30 - 15.30, hinta 12 € 
(museokortti käy).

Tervetuloa!
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PIRA-päivä 2024

Vuoden 2024 PIRA-päivää vie-
tettiin 2.11., tuttuun tapaan 
Plevnassa. Kyseessä oli 41. PIRA-
päivä ja jälleen ohjelma tarjosi 
kattavan tarjonnan ajankoh-
taisiin rakennusalan aiheisiin. 
Päivään ilmoittautuneita oli mu-
kavasti lähes 200 rakennusalan 
vaikuttajaa.

Päivän teemana oli ’Rakentami-
sen laatu’. Alkajaisiksi PIRA:n 
puheenjohtaja Jussi Rauhala toi-
votti osallistujat tervetulleiksi. 
Tampereen kaupungin terveh-
dyksen päivään toi kiinteistö-
johtaja Virpi Ekholm kaupungin 
Kiinteistöt, tilat ja asuntopoli-
tiikka -palveluryhmästä. 

Päivän juontaja Matti Höyssä 
jatkoi luontevaan tyyliinsä esi-
tysten ja puheenvuorojen jaka-

mista. Ensimmäinen varsinainen 
esiintyjä oli Rakennustietosäätiö 
RTS:n tutkimusjohtaja, TkT Sini 
Saarimaa. Saarimaa avasi aihet-
ta useammaltakin kannalta tee-
mallaan ’KIRA-alan tulevaisuus 
on vastuullisuuden varassa’. RTS 
on mukana mm. useissa KIRA-
alan työpajoissa, tutkimuksissa 
ja verkostoissa, joista on hyö-
tyä koko alalle. Myös KIRA-alan 
muutossuuntia ja haasteita eh-
dittiin tiukassa, mutta analyytti-
sessä esityksessä käsittelemään. 

Parin pikaisen täsmentävän ky-
symyksen ja kiitosten jälkeen 
Matti Höyssä kutsui estradille 
Suomen Aluerakennuttaja oy 
– SARA:n edustajat, teknolo-
giajohtaja Mauno Lounakosken 
ja vanhempi arkkitehti Juri 
Pelkosen. SARA pureutui raken-

Jussi Rauhala Matti Höyssä
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tamisen laatuun digitalisaation 
ja tiedon näkökulmasta. Otsikon 
’Tehokas digitaalinen toiminta-
malli – BIM ei ole itseisarvo’ alla 
käsiteltiin mm. tiedon digita-
lisointia ja integrointia, mutta 
myös tiedolla johtamista ja tie-
dolla ennakointia. 

Seuraavaksi ohjelmaan oli mer-
kitty tietoisku sähköautojen 
lataamisesta kiinteistöissä, Säh-
kösuunnittelu Kari Sirén Oy:n 
toimitusjohtaja Juha Sirénin 
esittämänä. Aikatauluongelmien 
vuoksi Kari Sirén kuitenkin itse 
hoiti esityksen. Saimme kuulla 
lain vaatimista latauspisteluku-
määristä erilaisten kiinteistön 
käyttötarkoitusten ja pysä-
köintipaikkamäärien mukaan, 
kuten myös latauspisteille ja 
niiden varauksille asetetuista 
vaatimuksista. Ja mitä kaik-
kea pitääkään ottaa huomioon 
järjestelmiä suunniteltaessa ja 
rakennettaessa hyvään lopputu-
lokseen pääsemiseksi. 

Tämän jälkeen ääneen pääsi 
etäyhteydellä hallitusneuvos Kir-
si Martinkauppi ympäristöminis-
teriöstä. Kukaan läsnäolijoista ei 
varmasti ollut päässyt elämään 
sellaisessa kuplassa, että uuden 
rakentamislain voimaantulo 
1.1.2025 olisi päässyt livahta-
maan ohi tietoisuuden. Kym-
menien vastaavien tiedotus- ja 
koulutustilaisuuksien antamalla 
varmuudella Martinkauppi kui-
tenkin avasi jälleen oleellisim-
pia muutoksia lainsäädännössä 
vuoden 2025 alusta. Päivityksiä 
ja tulkintoja tehdään varmasti 
vielä pitkään rakentamislain 
käyttöönoton jälkeen, mutta 
ammattitaidolla ja kokemuk-
sella meille tuotiin jälleen lisää 
tarpeellista tietoa muutoksista.

Kari SirénJuri PelkonenMauno LounakoskiSini Saarimaa
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Seuraavan vartin ajaksi Matti 
Höyttä kutsui lavalle DEKRA Fin-
land oy:stä johdon konsultti Tiia 
Tuomen kertomaan laatujärjes-
telmän integroimisesta liiketoi-
mintaprosesseihin. Tuomi kertoi 
rakentamisen laatuun liittyvistä 
ISO-standardeista, niiden mää-
rittämistä laadunhallintajärjes-
telmistä ja ja niiden periaatteis-
ta. Laadunhallinnan integrointia 
on ohjeistettu useissa eri stan-
dardeissa, esim. laadunhallintaa 
projekteissa, konfiguraation 
hallintaa ja dokumentoitua tie-
toa koskevana. DEKRA on yksi 
maailman johtavista testaus-, 
tarkastus- ja sertifiointialan 
asiantuntijaorganisaatioista.

Viimeisenä ennen kahvitaukoa 
päästettiin salin eteen Stina 
Hyyrynen, A-Insinöörien korjaus-
suunnittelun kehityspäällikkö ja 
Julkisivuyhdistys ry:n hallituksen 
puheenjohtaja. Hyyrynen kertoi 
arvorakennusten julkisivujen 
laadun ylläpidosta perusteelli-
sesti ja selvästi. Ilmastonmuutos 

haastaa myös arvorakennusten 
julkisivut, kunnossapitosyklit 
lyhenevät ja ylläpidon merki-
tys korostuu. Oikea-aikaisten 
kuntotutkimusten ja selvitysten 
perusteella valitaan kuhunkin 
kohteeseen oikeat rakennusma-
teriaalit ja korjausmenetelmät.

Ja sitten oli kahvitauon, tutta-
vien tapaamisen ja verkostoitu-
misen aika. Plevnan aulassa oli 
tarjolla kahvia ja teetä suolai-
sen ja makean pikkupurtavan 
kanssa. Ja PIRA-päivän alkuosan 
antiakin jo päästiin pureskele-
maan. Kahvitauon jälkeen pa-
lattiin saliin pehmeällä laskulla 
katsomaan vanhemman puoleis-
ta kaitafilmielokuvaa ’Kotimme 
Tampere (Mitä veromarkalla 
saa?)’. Herätti ainakin hilpeyttä 
ja muistoja.

Asiallinen ohjelma jatkui Tam-
pereen matkakeskuksen/ase-
manseudun tämänhetkisen tilan-
teen esittelyllä. Hankejohtaja 
Tero Tenhunen kertoi Tampereen 
Viiden tähden keskusta -kehitys-

Tiia Tuomi Stina Hyyrynen

Kahvitauko Plevnassa
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ohjelman nykytilanteesta. Vuo-
desta 2011 toiminut ohjelma 
seuraa jatkuvasti keskustasta 
tehtyjä selvityksiä ja dataa ja 
muokkaa kehittämisohjelmaa 
näiden perusteella. Hankkeita 
on käynnissä eri puolilla keskus-
taa ja myös maan alla. Lisätie-
toja näistä löytyy vaikkapa Tam-
pereen ’Kaupunkiympäristö 
uudistuu’ -nettisivuilta.

Jatkoa seurasi tietoiskulla ra-
kennusalan koulutuksesta Suo-
messa. TAMK:n talotekniikan 
yliopettaja Pirkko Harsialla oli 
asiasta näkemystä ja painavaa 
sanottavaa. Eri alojen koulu-
tusmäärät ja osaajatarve eivät 
välttämättä aina kohtaa. Sopiva 
määrä aloituspaikkoja ja tarvet-
ta vastaavat opintokokonaisuu-
det ovat kuitenkin ne tärkeim-
mät tekijät, joilla jatkossakin 
voidaan varmistaa työtehtäviin 
soveltuvien tutkintojen ja val-
mistuvien opiskelijoiden riittä-
vyys työelämää varten.

Sitten esiteltiin peräkkäin pari 
kiinnostavaa rakennushanketta. 
Ensin hankeinsinööri Jani Bo-
ström Tampereen Tilapalveluista 
kertoi Tampereen Teatterin pe-
ruskorjauksesta ja laajennuk-
sesta. Rakennuksen tilat sekä 
talo- ja näyttämötekniikka päi-
vitetään nyt kerralla nykypäivän 
vaatimuksien mukaiseksi. Van-
haa kunnioittaen luonnollisesti, 
mahdollisuuksien mukaan. Jat-
koksi arkkitehti Mika Lundberg 
Verstas Arkkitehdeilta esitteli 
palkitun Lamminrahkan koulu-
tuskeskuksen, jonka ensimmäi-
nen vaihe (11 000 m²) valmistui 
vuonna 2023. Rakennus on Tam-
pereen ja Kangasalan välisen 
Lamminrahkan alueen keskeinen 
ja näyttävä julkinen rakennus, 
joka on useilta tiloiltaan alueen 
asukkaidenkin käytössä iltaisin.

Sitten kuulimme lyhyen esityk-
sen vesikiertoisen lämmityksen 
ongelmista (ja myös ongelmien 
ratkaisuista). Jari Pekkinen 
Flush Finland Oy:stä kertoi sato-

Tero Tenhunen Pirkko Harsia

Jani Boström Mika Lundberg

9
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jen tutkittujen ja kunnostettu-
jen  järjestelmien perusteella 
kerätyistä tiedoista puutteista 
ja ongelmista ja myös siitä, mi-
ten asianmukaisella puhdistuk-
sella ja säädöllä voidaan kallista 
lämmitysputkiremonttia siirtää 
vuosilla eteenpäin. 

Muutamaa pykälää suurempia 
putki- ja muita järjestelmiä kävi 
puolestaan esittelemässä Lem-
päälän kunnan hankejohtaja ja 
Koy Lempäälän Uimahallin toi-
mitusjohtaja Lari Laakso. Lem-
päälän Ideaparkin alapuolelle 30 
metrin syvyyteen syksyllä 2024 
avautunut Vesimaailma Louhi 
-nimen saanut uimahalli-kylpylä 
on ensimmäinen suomalainen ui-
mahalli, joka on tehty yksityisen 
yrityksen ja kunnan yhteistyöllä. 
Ainakin näyttävä halli on.

Perinteisesti toiseksi viimeisenä 
esityksenä päästiin pintapuoli-
sesti tutustumaan Pirkanmaan 
rakennusbarometriin. Forecon 
Oy:n toimitusjohtaja Markku 

Riihimäki esitteli paikallisten 
rakennusalan yritysten antami-
en näkemysten pohjalta kootun 
rakennusbarometrin 2024-2025. 
Yleisesti ottaen varovaisen po-
sitiivisia näkemyksiä ja hidasta 
elpymistä vaikuttaa olevan odo-
tettavissa, mutta haasteita on 
vielä paljon edessä. Baromet-
rikyselyn mukaan suhdanneti-
lanne on vuonna 2024 laskenut 
alimmaksi barometrin 27-vuoti-
sessa historiassa, joten pienellä 
parannuksella ei vielä nousukii-
toon päästä. Koko barometrin 
voi tilata itselleen Foreconin 
sivuston kautta.

Ja sokerina pohjalla julkistettiin 
Tampereen Hyvän rakentami-
sen palkinto 2024. Tampereen 
yhdyskuntalautakunnan raken-
nus- ja ympäristöjaosto valitsi 
hyvien ehdokkaiden joukosta 
tunnustuksen saajaksi Tamme-
lan Stadionin. Hyvän rakenta-
misen palkinnon perusteina oli 
mm. rakennuksen sovittaminen 
onnistuneesti kaupunkiympä-
ristöön sekä useiden erilaisten 
toimintojen sijoittaminen hyvin 
rakennuskokonaisuuteen. Asu-
misen, urheilun ja kaupallisten 
palvelujen yhteensovittaminen 
on vaatinut arkkitehtonista ja 
rakenteellista innovaatiota. 
Tammelan Stadionin pääsuunnit-
telusta vastasi JKMM Arkkitehdit 
oy:n Samuli Miettinen ja päära-
kennesuunnittelusta Rambollin 
Ilkka Mikkola. Hankkeen raken-

Jari Pekkinen Lari Laakso10
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Ja lopuksi iltapala sekä 
viiniä hyvässä seurassa.

nuttajina toimivat Tampereen 
kaupunki, YIT ja Pohjola Raken-
nus. Urakoinnista vastasivat YIT 
ja Pohjola Rakennus.
Ympäristö- ja rakennusjaosto 
huomioi myös Messukylän kou-
lu- ja päiväkotikorttelin kunnia-
maininnalla. Korttelissa on neljä 
eri-ikäistä koulurakennusta ja 
yksi päiväkotirakennus. Histori-
allisesti kerroksellisen korttelin 
rakennukset muodostavat mitta-
suhteiltaan miellyttävän, lapsil-
le sopivan pihapiirin. Päiväkodin 
pääsuunnittelusta on vastannut 
Arkkitehtitoimisto Tilatakomo 
oy:n Pekka Koli ja koulun perus-
korjauksen pääsuunnittelijana 
Arkkitehtitoimisto Forssi oy:n 
Marko Suutarla. Rakennuttajana 
on toiminut Tampereen Tilapal-
velut oy.

Kiinnostavan ja monipuolisen 
luento-osuuden jälkeen PIRA-
päivän osallistujilla oli mahdol-
lisuus nauttia maukas iltapala 

viineineen hyvässä seurassa 
läheisessä Bravo Plazassa. Suu-
rin osa osallistujista käyttikin 
tilaisuuden hyväkseen. Myös 
PIRA:n tämänvuotiset yhteistyö-
kumppanit päivän järjestelyissä 
pääsivät tässä tilaisuudessa kun-
nolla esittäytymään. Erityiset 
kiitokset päivän onnistumisesta 
siis myös A-Insinööreille, Insi-
nööritoimisto Jarmo Kuituselle, 
Saint-Gobainille, Sähkötekniikka 
oy Kari Sirenille sekä Tampereen 
Tilapalveluille. Koko päivän 
ohjelma ja esiintyjät ovat an-
netussa palautteessa saaneet 
kiitosta onnistumisesta. 
    PM

Kukkia ja kunniakirjoja, 
siis HRP palkitut.
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Vuosikokous
TamRIA:n vuosikokousta päästiin 
13.11.2024 pitämään STARKin 
toimitiloihin Nekalaan. STARK 
oli isäntänä varannut kokousti-
lan lisäksi tarjolle myös kahvia, 
virvokkeita ja pikkupurtavaa. 
Kokous oli ilmoitettu alkavaksi 
klo 17, mutta jo klo 16 oli ilmoi-
tettu mahdollisuudesta saapua 
kokoustilaan seuraamaan RIA:n 
puheenjohtajavaalitentin live-
lähetystä. Suurin osa kokousvä-
estä olikin tätä kutsua noudat-
tanut, koska TamRIA:n ehdokas 
Tiia Tuomi oli ansiokkaasti kisas-
sa mukana. Nyt tähän voidaan 
tietysti lisätä myös sana ’voitok-
kaasti’.

Lähes aikataulun mukaisesti 
TamRIA:n puheenjohtaja Anniina 
Söderholm avasi kokouksen ja 
toivotti osallistujat tervetulleik-
si. Kokouksen puheenjohtajaksi 
valittiin Ville Lehtineva, sihtee-
riksi Anniina Söderholm sekä 
pöytäkirjantarkastajiksi Leena 
Silfverhuth ja Aaro Järvelä. Pöy-
täkirjantarkastajien sovittiin toi-
mivan tarvittaessa myös äänten-
laskijoina. Kokous totesi myös 
kokouksen laillisesti koolle kut-
sutuksi ja päätösvaltaiseksi.

Kokous hyväksyi kokouskutsun 
yhteydessä olleen esityslistan 
sellaisenaan kokouksen työjär-
jestykseksi. Sen mukaisesti seu-
raavaksi hyväksyttiin TamRIA:n 

toimintasuunnitelma vuodek-
si 2025, hallituksen esityksen 
toimintasuunnitelmaksi esitteli 
Anniina Söderholm. Samoin 
toimittiin käsiteltäessä halli-
tuksen ja toimikuntien jäsenten 
palkkioita ja matkakulujen kor-
vauksia vuodelle 2025: kokous 
päätti hallituksen esityksen 
mukaisesti, että puheenjohta-
jan yleisiä kuluja korvataan 250 
€/vuosi vuoden 2024 tapaan, 
mutta palkkioita ei hallituksen 
ja toimikuntien jäsenille mak-
seta. Kulukorvauksia maksetaan 
toteutuneiden kulujen mukaan. 
Mahdollisia matkakorvauksia 
maksetaan RIA-liiton matkustus-
säännön ja valtion matkustus-
säännön määräämän kulukorva-
uksen mukaan.

Liittymis- ja jäsenmaksuista 
vuodelle 2025 keskusteltaessa 
hallitus esitti maksujen pitämis-
tä edellisvuoden tasolla. Kokous 
päätti asian tämän mukaisesti 
eli vuoden 2025 paikallisjäsen-
maksu on 17 €, kannatusjäsen-
maksu on 27 € ja yrityksille tar-
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koitettu kannatusjäsenmaksu 
250 €. Liittymismaksu on edel-
leen 0 € eli liittyminen yhdistyk-
seen on ilmaista.

TamRIA:n talouspäällikkö Petri 
Kulmala esitteli vuoden 2024 
talousarviovertailun sekä halli-
tuksen esityksen tulo- ja meno-
arvioksi vuodelle 2025. Vilkkaan 
keskustelun jälkeen kokous hy-
väksyi esitetyn tulo- ja menoar-
vion. Yhdistyksen vuoden 2025 
tilejä ja hallintoa tarkastamaan 
valittiin toiminnantarkastajiksi 
Jussi Haavisto ja Pekka Malassu. 
Varahenkilöksi Haavistolle valit-
tiin Timo Laitinen ja Malassulle 
Anni Markkola.

Seuraavaksi kokous käsitteli 
vuoden 2025 hallituksen jäsen-
määrää ja hallituksen jäseniä 
erovuoroisten tilalle. Hallituk-
sen puheenjohtaja RI Anniina 
Söderholm jatkaa tehtävässään 
toimikautensa toisen vuoden. 
Samoin hallituksessa jatkavat 
varsinaisina jäseninä kautensa 
toisen vuoden RI Petri Kulmala, 
RI Ville Lehtineva, RI Tiia Tuomi, 
RA Sarianna Sillanpää ja RI Leevi 
Männistö. Hallituksen erovuoroi-
sia ovat RA Kari Salonen, RA Ida 
Korsimo, RI Petri Mäki, RI-opis-
kelija Sami Silfverhuth ja RA 
Melina Auramo.

Hallituksen esityksen mukaisesti 
päätettiin, että hallitukseen 
kuuluu edelleen puheenjohtajan 

lisäksi kymmenen varsinaista 
jäsentä sekä kutsuttuina vähin-
tään kaksi ja enintään kuusi 
opiskelijaedustajaa. Kaikki ero-
vuoroiset hallitusjäsenet olivat 
ilmoittaneet halukkuutensa jat-
kaa hallituksessa ja lisäksi RI 
Reetta Juurakko oli ilmoittanut 
olevansa halukas tehtävään. Kos-
ka viittä vapaata hallituspaikkaa 
haki kuusi halijaa, jouduttiin 
suorittamaan vaali. Vaali suori-
tettiin suljettuna lippuäänestyk-
senä ja ääntenlaskennan jälkeen 
kokous päätti valita hallitukseen 
kaudelle 2025-2026 RA Kari Salo-
sen, RA Ida Korsimon, RI Petri 
Mäen, RI-opiskelija Sami Silfver-
huthin ja RA Melina Auramon. 
Kokous päätti myös huomioida 
RI Tiia Tuomen RIA:n puheenjoh-
tajaehdokkuuden valitsemalla 
hänelle varajäsenen TamRIA:n 
hallitukseen mahdollisen RIA:n 
puheenjohtajaksi valinnan ja 
tästä johtuvan eron vuoksi Tam-
RIA:n hallituksesta. Hallitukseen 
ehdolla ollut RI Reetta Juurakko 
valittiin RI Tiia Tuomen varajä-
seneksi.

Lisäksi uusi hallitus velvoitettiin 
valitsemaan vähintään kaksi ja 
enintään kuusi opiskelijaedus-
tajaa vuodeksi 2025. Opiskelija-
edustajien tulisi mahdollisuuksi-
en mukaan edustaa laajasti eri 
vuosikursseja ja koulutusaloja.

Seuraavaksi kokous valitsi tar-
vittavat yhdistyksen edustajat 
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Nonstop 24/7 myymälä.

ja ehdokkaat liiton toimielimiin 
erovuoroisten tilalle. Liittohalli-
tuksessa TamRIA:lla on yksi paik-
ka, johon kaudeksi 2024-2025 
on valittu RI Sami Silfverhuth. 
Silfverhuthin varaedustaja on RI 
Tiia Tuomi, jonka mahdollisen 
RIA:n puheenjohtajaksi valinnan 
varalle kokous valitsi liittohalli-
tukseen vara-varaedustajaksi RA 
Ida Korsimon.
Liittokokousedustuspaikkoja 
TamRIA:lla on tällä hetkellä kak-
si paikkaa. Kokous valitsi vuoden 
2025 liittokokoukseen TamRIA:n 
edustajiksi RA Sarianna Sillan-
pään ja RI Ville Lehtinevan.
Kokous valitsi PIRA:n hallituk-
seen edustajaksi RA Kari Salosen 
kaudeksi 2025-2026. Vuosittain 
nimitettäväksi varaedustajaksi 
hänelle valittiin vuodeksi 2025 
RI Petri Mäki.
TamRIA:n edustajaksi vuonna 
2025 pidettävään RIA-majojen 
vuoden 2024 yhtiökokoukseen 
kokous valitsi RA Kari Salosen ja 
hänelle varaedustajaksi RI-opis-
kelija Sami Silfverhuthin.
RIA-majojen hallitukseen kokous 
valitsi TamRIA:n edustajaksi 
vuodeksi 2025 RI Anniina Söder-
holmin.

Sttk:n aluetoimikuntaan vuodek-
si 2025 kokous valitsi edustajksi 
RI Tiia Tuomen. Tiian mahdolli-
sen valinnan varalle RIA-liiton 
puheenjohtajaksi varaedusta-
jaksi aluetoimikuntaan valittiin 
RI Anniina Söderholm.

Seuraavaksi vielä päätettiin, 
että yhdistyksen kokouskutsut 
julkaistaan Rakennuslehdessä 
tai RIA*Nyssessä. Muita kokouk-
sen käsiteltäväksi ilmoitettuja 
tai kokouskutsussa mainittuja 
asioita ei ollut, joten puheen-
johtaja päätti kokouksen klo 
18.16.

Kokouksen jälkeen meillä oli 
mahdollisuus tutustua STARKin 
valikoimiin Nonstop 24/7 myy-
mälän puolella. Etenkin laatta-
uutuuksien ja muiden pintama-
teriaalien kohdalla pysähdyttiin 
keskustelemaan isäntien kanssa. 

Valikoima on melkoinen ja ku-
ten nimikin kertoo, myymälä 
ja noutopiha ovat odottamassa 
milloin vain, kun tarve tai osto-
halu yllättää. Nekalaan mahtuu 
asiakkaita. Myymäläkierroksen 
ja esittelyn jälkeen kiitimme 
isäntiä ja poistuimme. 
    PM
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Laatuasumista opiskelijoille – TOAS Hippos
TAANNOISIA TAPAHTUMIA

TamRIA:n 
joukko läh-
dössä työmaa-
kierrokselle.

Uimalankadun varresta puretun 
1970-luvun lopun virastotalon 
tilalle on nousemassa mittava 
TOAS:n rakennuttama opiske-
lija-asuntokokonaisuus. Kiin-
nostava työmaakäyntikohde sai 
TamRIA:n jäsenet, opiskelijat ja 
senioritkin liikkeelle marraskui-
sena iltapäivänä. 

TOAS:n kiinteistökehitysjohtaja 
Juhani Puhakan saattelemana 
siirryimme työmaatoimistosta
Domukselta koti työmaata. Koh-
teen suunnittelusta järjestettiin 
kutsukilpailu, jonka voittaneen 
arkkitehtitoimisto Helamaa-
Heiskasen ehdotus perustuu poh-
joispuolen kaarevaan suureen 

puurakenteiseen osuuteen, jon-
ka etelän suuntaan avautuvalle 
piha-alueelle nousee vähäpääs-
töisestä betonista rakentuvat 
kaksi kerrostaloa. Kustannus- ja 
saatavuussyistä näiden tekemi-
sestä puurakenteisina luovuttiin 
ja tilalle valittiin betoni. 

Rakennusurakoitsijana toimii 
Hartela, jonka edustajana vas-
taava työnjohtaja Jerry Vaitti-
nen liittyi seuraamme. Puura-
kenteinen osa on jo valmis ja 
asuttuna, joten sinne emme 
päässeet. Jerry johdatteli mei-
dät pääsisäänkäynnin korkeaan 
aulaan, josta päästään jatkossa 
sekä valmistuneeseen rakennuk-
seen että tutustumisen kohtee-
na olevaan, ensi vuoden puolella 
valmistuvaan rakennukseen. 
Kellaritiloissa on tiloja harras-
tuksille kuntosalista soittokämp-
piin asti. Myös tilava parkkihalli 
on tarjolla. Ensimmäiseen ker-

TOASin hanke-
kehitysjohtaja 
Juhani Puhakka 
ja Hartelan 
vastaava työn-
johtaja Jerry 
Vaittinen 
opastivat.

TOAS Hippos kokonaisuudessaan etelän 
suunnalta. Vasemmalla tutustumiskohteemme, 
betonirakenteinen rakennus ja oikealla kaareva 
pääosin valmistunut puurakenteinen osa.
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rokseen sijoittuu reilun kokoinen 
SALE-supermarket.

 
Nyt on jo toiminnassa valmistu-
neessa rakennuksessa kahvila, 
joten monenlaiset palvelut ovat 
opiskelijoiden käytössä. Korkean 
aulan yläosaan johtava kaareva 
porras oli vielä rakentamatta, 
joten kiersimme sinne toista 
kautta. Yläaulan viereen on tu-
lossa yhteistila erilaisten tapah-
tumien järjestämiseen. Nousim-
me seuraaviin kerroksiin, joissa 

asunnot sijaitsevat pitkän käytä-
vän molemmin puolin. Puhakan 
mukaan ratkaisu olisi grynderin 
näkökulmasta neliöitä tuhlaava, 
mutta tällä ratkaisulla saadaan 
tekniikkahormit käytävän var-
teen. Tällöin huolto on helppoa 
eikä tarvitse mennä asuntoihin. 
Isoimmat asunnot on sijoitet-
tu käytävien päähän. Näkymät 
näistä asunnoista on kolmeen 
ilmansuuntaan. Eipä ole ihme, 
että asuntoihin saadaan vuokra-
laiset helposti. Nytkin on jonossa
satoja opiskelijoita. Asuntojen
korkeasta laatutasosta kertoo 
myös lattialämmitys ja -viilen-
nysjärjestelmä. Talotekniikan 
LVISA-suunnittelusta vastaa 
Granlund ja rakennesuunnitte-
lusta A-Insinöörit. Kysymykseen 
viherkatoista Puhakka antoi sel-
keän vastauksen. Puurakentei-
sessa rakennuksessa viherkatto 
on suuri kosteusriski, koska näi-
den kattojen vuoto-ongelmat 
ovat yleisiä. Tehokkaan tontin 
käytön vuoksi pihamaalle tulee 
varsin vähän istutuksia. Toisaal-
ta vieressä on suuri puistoalue, 
joten viihtyvyyttä on tarjolla 
silläkin rintamalla. Kiittelimme 
isäntiä kiinnostavasta kierrok-
sesta. Kävi mielessä sellainen 
ajatus, että alkuvuonna voitai-
siin tehdä toinenkin käynti, kos-
ka moni kiinnostunut rialainen 
ei mahtunut vierailun 20:n hen-
gen enimmäisvierasmäärään.

           Teksti ja kuvat KJS

Korkea sisääntuloaula, josta on kulku sekä 
valmistuneeseen osaan että rakenteilla olevaan.
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TamRIAn pikkujoulut järjestet-
tiin Tuulensuun Palatsissa tors-
taina 5.12.2024. Koska päivä oli 
varmasti suosittu muidenkin pik-
kujoulujen järjestäjien joukossa, 
oli hyvä, että loppuunmyytyyn 
Sami Hedbergin stand up -kier-
tueen Tampereen viimeiseen 
esitykseen oli varattu tamrialai-
sille aveceineen riittävästi lip-
puja. Tamrialaiset jonottivat 
Palatsin ovella lippujen jakamis-
ta hyytävän kylmän joulukuisen 
tuulen puhaltaessa näkymättö-
miin asti, jono oli pitkä. Ilman 
kylmyys ei kuitenkaan viilentä-
nyt tunnelmaa, poskien punoi-
tusta se kyllä lisäsi, mutta ovien 
sisäpuolella oli onneksi saata-
villa lämmikettä ja lämmintä 
tunnelmaa.

  
Sami Hedbergin esitys ei taas-
kaan pettänyt. Stand upin ystä-
vät saivat takuuviihdettä eikä 
hymyttömiä kasvoja paikan pääl-

lä näkynyt. Keikkatauon päätty-
minen näkyi runsaana määränä 
uutta ja hauskaa materiaalia. 
Tuulensuun Palatsin hieno mil-
jöö ja intiimi tunnelma sopivat 
myös pikkujoulukeikan tunnel-
maan erinomaisesti. Pikkujoulut 
kuitenkin aina kruunaa tuttujen 
tamrialaisten kohtaaminen ja 
oli hienoa, että meitä oli paikal-
la paljon. Eikä pikkujoulujen 
viettoa tälläkään kertaa maltet-
tu lopettaa Sami Hedbergin esi-
tyksen päättymiseen, vaan juh-
laa jatkettiin vielä kaupungilla 
useampaankin jatkopaikkaan.

  
Me pikkujouluihin osallistuneet 
jäimme odottamaan Hedbergin 
tulevaa 20-vuotisjuhlakiertuetta 
vuoden 2025 alussa, mutta tätä 
juttua luettaessa sekin taitaa 
olla jo pitkälle loppuunmyyty. 
Stand up -koomikon menestystä 
mitataan sillä, saadaanko yleisö 
nauramaan, ja siinä Sami Hed-
berg takuuvarmasti onnistuu.
                -Tiia

Pikkujoulut
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TamRIA:n perinteinen ja vuo-
sittainen YlläsJazzBlues-matka 
järjestettiin taas tammikuun 
lopulla, 22.-27. päivänä. Keski-
viikkoiltana Tampereelta junalla 
matkanneet kymmenkunta hen-
kilöä kokoontuivat Semaforiin 
valmistautumaan tapahtumaan. 
Juuri ennen puoltayötä lähte-
neessä junassa tapasimme mm. 
Mäntsälän miehen Askon. Eri 
kulkuneuvoilla ja hieman eri ai-
koihin kulkenutta rialaisjoukkoa 
suuntasi omia reittejään RIA-
majoja ja musiikkia kohti. Par-
haimmillaan meitä oli majoilla 
25 henkilöä eli monessakin mie-
lessä melkoisen mukava joukko. 
Nopeimmat olivat majoilla jo 
pari päivää ennen tapahtuman 
alkua.

Junamatkaajat saapuivat Kolarin 
asemalle vähän ennen yhtä-
toista torstai’aamuna’. Junan-
tuomat otti vastaan rapsakka 
reilun 25 asteen pakkasilma. 
Linja-autossa oli tunnelmaa, 
kun Rundgrenin bussilla jatket-
tiin matkaa Ylläsjärven kautta 
Äkäslompoloon. Majoittumisen 
jälkeen osa ryhmästä pääsi ilta-
päivällä aloittamaan musiikista 
ja muustakin nauttimisesta Sel-
vässä Pyyssä Micke & Lefty feat. 
Chefin musiikin seurassa. Moni-
vuotiset YJB-artistit Micke 

Björklöf rummuissa, Lefty Lep-
pänen kitarassa ja Chef Kivimäki 
bassossa potkaisivat tapahtuman 
kerralla kunnolla käyntiin oma-
peräisellä blues/rootsmusiikil-
laan. Viitasen Piia oli puolestaan 
mahdollista nähdä ja kuulla Vel-
hon kodassa. Samalla reissulla 
kylille käytiin täyttämässä vatsa 
ja ruokavarastoja tapahtumaa 
varten. Monet kuitenkin ehtivät 
jo torstaina Ylläksen latujakin 
testaamaan pakkasesta huo-
limatta ja saunomaan tietysti 
ehdittiin. Ohjelma oli muuten 
vapaata, mutta yhteiselle illal-
liselle kokoonnuttiin alamajalle 
ennen iltakonserttiin lähtöä. 
Maistui ja vielä mainiolta.

Torstai-iltana Äkäshotellin 
konsertissa oltiinkin sitten jo 
täysillä YJB-tunnelmissa. Illan 
avasi Häiriötekijät, Oulun kon-

TamRIA YlläsJazzBlues 2025
Micke, Lefty ft. Chef Selvässä Pyyssä.
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servatorion toisen vuosikurssin 
ammattiopiskelijoiden (+opet-
tajan) bändi tempaisemalla 
kunnon setin Michael Jacksonin 
tuotantoa. Eipä juuri jazzia tai 
bluesia, mutta hyvin esitettyä ja 
tunnelma oli taattu. 

Seuraavat esiintyjät eivät enää 
opiskelijoita olleet, vaan vuosi-
kymmeniä Suomea viihdyttänei-
tä taiteilijoita. Kaija Kärkinen 
ja Ile Kallio aloittivat kaksin 
akustisen kitaran säestyksellä ja 
kohta mukaan tuli myös Men in 

Kaija Kärkinen ja Ile Kallio.

TAANNOISIA TAPAHTUMIA

Black -yhtye. Kallion akustinen 
vaihtui sähköiseen kitaraan ja 
meno vain parani setin loppua 
kohden. Erityisesti loppuosan 
sähköisestä osuudesta jäivät 
mieleen Patti Smithin Because 
the night ja Hurriganesien biisit.

Illan päätteeksi kansainvälisen 
tuulahduksen ihan Ruotsista 
asti toi Favorite Hippies. Meno 
oli alkutahdeista asti railakasta 
kantrin, rockin, bluesin, blue-
grassin ja ties minkä tyylin ilois-
ta sekoitusta. Hyvin upposi myös 
suomalaiseen yleisöön.

Ja iso osa rialaisista oli kuiten-
kin tässä vaiheessa siirtynyt 
Joiku-pubiin karaoken pariin. 
Likimain ainoana jatkopaikkana 
tunnelma katossa ja kansaa talo 
täynnä. Musiikkia myös kuunnel-
tiin pienellä porukalla alama-
joilla aika isoille pikkutunneille 
asti. 

Häiriötekijät. Favorite Hippies. 19
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Tinyhawk & Bizzarro / Jenni Kinnunen.

Perjantai valkeni edelleen melko 
pirteänä pakkaspäivänä, mutta 
päivän mittaan lämpötila kohosi 
majojen korkeudellakin selvästi 
20 pakkasasteen lämpimämmäl-
le puolelle. Hieman luntakin 
saatiin taivaalta päivän mittaan. 
Urheita hiihtäjiä ja lasketteli-
joita katosi RIA-majoiltakin 
nauttimaan liikunnasta. Musiik-
kiakin oli tarjolla eri puolilla 
Äkäslompoloa. Harmonikkatai-
teilija Harri Kuusijärvi piti elek-
tronisesti laajennetun harmonik-
kansa ja jazz-trionsa kanssa 
levynjulkistamiskeikan Selvässä 
Pyyssä ja samassa paikassa mut-
ta onneksi eri aikaan) konsertoi 
myös vanha tuttu Blue Stone. 
Norjalainen Emil Kárlsen ehti 
myös Selvässä Pyyssä esittää 
persoonallista folk-pop-joiku 
-musiikkiaan. Micke & Lefty ft. 
Chef esiintyivät Velhon kodassa, 
jazztaituri Anna Inginmaa puo-
lestaan Pyhän Laurin kappelissa. 
Viitasen Piia esiintyi akustisesti 
soolona Kellokkaassa ja lisäksi 
Favorite Hippies esiintyi duona 
Rouheessa. Musiikillista tarjon-
taa siis oli joka makuun päivän 
mittaan. Kaikkeen ei millään 
kerinnyt, kun vielä saunominen 
ja yhteinen illallinen odottivat 
majoilla. Samoin Salosen Karin 
laatima pääosin musiikki- ja 
Ylläs-aiheinen haastava tieto-
visa. Perjantain aikana myös 
viimeisetkin ria-ryhmän jäsenet 
ehtivät liittyä joukkoon.

Perjantai-illan pääkonsertin 
Pirtukirkossa aloitti Tinyhawk & 
Bizzarro. Kitaristi Jenni Kinnu-
sen johtama indie-rockyhtye oli 
erittäin mielenkiintoinen tutta-
vuus. Musiikki oli moni-ilmeistä 
ja tanssittavaa, harmi kyllä 
tanssimaan ei juuri mahtunut. 
Kansaa oli lavan edessä kuunte-
lemassa lattian täydeltä. 

Päivän kruunasi Saimaa. Lavalla 
oli noin kolmetoista huippu-
muusikkoa eikä musiikki silti 
ollut millään tavalla puuroa. 
Raikasta, innostavaa, tarttuvaa 
ja jollakin tavalla sen oloista, 

Saimaa svengasi.
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Blue Stone Y1:ssä.

että se sopii jokaiselle. Kaikki 
vaikuttivat kovin tyytyväisiltä 
läsnäoloonsa. Tyylisuuntaa oli 
vaikea siitäkin musiikista yrittää 
määrittää; ainakin rockia, pro-
gea, folkia ja varmasti jazzia ja 
bluesiakin.  

No, hauskanpito Pirtukirkossa 
loppui kuitenkin aikanaan. Suun-
naksi RIA-majat (monilla kou-
katen Joikun kautta) ja ohjel-
maan nukkumista tai muutaman 
tunnin purkkimusiikkikuuntelu 
alamajoilla.  

Lauantaina lämpötila kipusi jo 
talviliikuntaa ajatellen mukaviin 
lukemiin, jopa alle kymmeneen 
pakkasasteeseen. Vastineeksi 
sitten saatiin enemmän lunta 
ja tuulta. Rohkeimmat lähtivät 
silti ladulle tai rinteisiin, mutta 
ainakaan rinteessä ei tuntu-
nut kenelläkään olevan kivaa. 
Toisaalta sitten oli helpompaa 
keskittyä musiikkiin. Vaikkapa 
Tinyhawk & Bizzarro, kant-
riblues-trio Mudville 56 tai Tek-
sasin viuluvelho Erik Hokkanen 
& Lumisudet Selvässä Pyyssä. 
Löytyi myös blueslaulaja-huuli-
harpputaituri Jantso Jokelin Vel-
hon kodassa, sielukas Ylva Haru 
tai Viitasen Piia Kellokkaassa ja 
Emil Kárlsen Ravintola Porossa. 
Blue Stone veti perinteisen ja 
takuuvarman keikan Y1:ssä, 
upeaääninen Elona omansa Cafe 
Solmussa ja duo Pauli Halme & 

Antti Vuorenmaa kantrin juurille 
palauttavan setin Rouheessa.

Ihan erikseen voisi poimia Joo-
nas Haaviston ja liettualaisen 
Kestutis Vaiginisin duon esityk-
sen  Pyhän Laurin kappelissa. 

Joonas 
Haavisto 
ja 
Kestutis 
Vaiginis 
Kappelissa.
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Tarjolla oli ainoa instrumen-
taalijazzia esittävä duo näillä 
festivaaleilla. Haavisto on tuttu 
aiemmilta YJB-vuosilta, ainakin 
2010 ja 2012 Pipolan konserteis-
ta. Haaviston flyygeli ja Vaigini-
sin sopraanosaksofoni toimivat 
hyvin kappelin akustisessa mil-
jöössä. Ohjelmassa kuultiin kak-
sikon omia sävellyksiä ja ainakin 
Wayne Shorterin ja Ornette 
Colemanin sävellykset. Encore-
na kuultu kappale oli tuttuakin 
tutumpi, mutta eipä vaan tullut 
muistilokeroista esiin. Festivaa-
lin kohokohtia ilman muuta. 
Jos ei näistä itselleen kuunnel-
tavaa löytänyt, ei ainakaan tar-
jontaa voi syyttää. Saunomisen 
ja omaehtoisen illallisen jälkeen 
oli lauantai-iltana RIA-majoilla 
myös ’yllätysnumero’, kun Aa-
ken Frappe eli Asko Eerola esitti 
jo perinteisesti (toinen kerta) 

mukavan setin omaa musiikki-
aan. Yllätys oli ainakin se, että 
keikka päättyi muutaman kap-
paleen duettoon liiton tuoreen 
puheenjohtajan Tiia Tuomen 
kanssa. Suosionosoituksista ei 
ollut tulla loppua ja ensi vuoden 
sopimusneuvottelut käynnistyi-
vät välittömästi.

Sitten oli taas aika Äkäshotel-
lin. Illan ohjelman aloitti Anna 
Inginmaa sielukkaalla jazzilla 
oman taitavan trionsa säestyk-
sellä. Jazzin tulkitsijana Ingin-
maa on aivan Suomen kärkeä ja 
tästä myös yleisö tykkäsi.

Aaken ja Tiia.

Aaken Frappe. Anna Inginmaa.
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Johanna Försti ja Riku Niemi 
Cool Mambo jatkoivat. Yhdeksän 
hengen ’osio’ Riku Niemi Or-
chestrasta hoiti taustat ja soolot 
ammattitaidolla ja innostunees-
ti. Johanna Försti puolestaan 
antoi sielukkaan äänensä kuulua 
ja karismansa näkyä. Tähän 
lavasäteilyyn verraten paikoin 
tapahtunut yleisön ’kosiskelu’ 
oli monien mielestä jopa pieni 
kauneusvirhe jotakuinkin täydel-
lisessä setissä. Mainio esitys sie-
ti jopa noin kolmen vartin tauon 
palohälyttimen yhtäjaksoisen ul-
vonnan säestämänä, kun jossa-
kin Äkäshotellin huoneessa oli-
vat kuulemma vähän kokkailut 
päässeet liikaa lämpenemään. 
Keikka jatkui välittömästi sa-
malla energialla, kun palokunta 
(ilmeisesti Kolarista) ehti käy-
mään hälytyksen kuittaamassa. 
Bändi ja yleisö ei pääosin salista 
edes poistunut, vaikka varpaat 
jo olivat uloskäynneille suun-
natut. Baarikin jatkoi tarjoilua 

koko ulinan ajan. Ja Johanna 
Försti muuten imitoi palohä-
lyttimen ulinaa täyden kympin 
arvoisesti.

Ja siihen konserttiin loppui suu-
rimmalta osalta ryhmäämme tä-
mänvuotisen YJB:n musiikillinen 
anti. Jos ei Joikua ja karaokea 
lasketa. Tai omia jatkobileitä 
alamajalla, joissa jo viimeisenä 
iltana/yönä saatiin ihan mukava 
meno aikaan. 

Toki osa joukosta jatkoi lapinlo-
maa vähän pitempään seuraa-
valle viikolle ja pääsivät vielä 
sunnuntaina nauttimaan Jantso 
Jokelinin, Joonas Haaviston & 
Kestutis Vaiginisin sekä Elonan & 
The Fjellowsin konserteista, kun 
muut valmistautuvat paluumat-
kaan. Sunnuntain ohjelma tar-
koitti siis tuttuun tapaan pak-
kaamista, siivoamista, kevyttä 
ulkoilua ja ruokailua kylällä, ja 
myöhemmin bussimatka Kola-
riin ja yöjunalla Tampereelle. 
Perillä oltiin maanantaiaamuna 
kohta seitsemän jälkeen ja ko-
keneemmilla kävijöillä edessä 
vapaapäivä. Osa jatkoi töihin, 
olihan sitä jo pitkä viikonloppu 
rentouduttu...

Ensi vuonna uudestaan, kalente-
riin varaus 22.-25.1.2026!

   PM & KJS

Johanna Försti ja Riku Niemi Cool Mambo.
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Vuoden odotetuin RIA-tapahtuma KesäRIA järjestetään elokuun alussa 

Tampereella 1.8.-3.8.2025
Ohjelma ja ilmoittautumiset TamRIA:n kotisivuilla 

https://www.tamria.fi/tamria/tapahtumat/tapahtuma/kesaria-2025/

Nyt ei tarvitse lähteä kauas mahtavaa tapahtumaa varten. 
ilmoittautuminen käynnissä, älä missaa mahdollisuutta.

Tervetuloa mukaan!

TamRIA:n hallitus ja KesäRIA järjestelytoimikunta


